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Summary

        
Twenty-eight cases of extreme lateral and foraminal disc herniation diagnosed by CT are reported. All cases have been surgically verified. In four cases (14%) CT diagnosis failed.


        
The clinical pattern in these cases was not very different from that of typical disc herniation. The reliability of clinical diagnosis is 71%. EMG is seldom diagnostic. Myelography is uniformly of no value as a diagnostic measure.


      
        
Zusammenfassung

        
28 Fälle von extremlateralem und foraminalem Bandscheibenvorfall wurden mittels Computertomographie diagnostiziert. In allen Fällen erfolgte die chirurgische Bestätigung des Befundes. In vier Fällen (14%) versagte die CT-Diagnose.


        
Das klinische Erscheinungsbild war in allen Fällen nicht sehr von dem eines typischen Bandscheibenvorfalls verschieden. Die Zuverlässigkeit der klinischen Diagnose beträgt 71%. Elektromyographie erweist sich selten als diagnostisch ergiebig. Die Myelographie ist diagnostisch wertlos.


      

Key-Words

Extreme lateral disc herniation - Clinical examination - Computed tomography - Electromyography - Myelography
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